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Protokoll från Årsstämma Nämdö Fiber Ekonomiska Förening  söndag 12 maj 
kl 10-12 

Mötet hölls i Hembygdsgården med möjlighet för medlemmar att följa mötet digitalt men 

med rösträtt enbart för fysiskt närvarande personer 

Dagordning i enlighet med föreningens stadgar 

1. Val av ordförande samt sekreterare vid stämman 

Till mötesordförande valdes Yngve Hässler 

Till mötessekreterare valdes Karin Heeroma 

 

2. Godkännande av röstlängden 

9 personer var närvarande, alla med rösträtt. Röstlängden godkändes , bilaga 

 

3. Val av två justeringsmän 

Till justeraringsmän valdes Ulf Haeggström och Jesper Skogsrydh 

 

4. Fråga om stämman blivit utlyst i behörig ordning 

Stämman förklarades utlyst i behörig ordning 

 

5. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes av mötet. 

 

6. Styrelsens årsredovisningshandlingar och revisionsberättelse 

Ordföranden gick igenom de viktigaste punkterna i ekonomin (se ppt-presentation på 

hemsidan under Årsmöte 2024) och konstaterade att föreningens ekonomi är god. Han 

visade på några extraordinära inkomster och utgifter som gör att resultatet är bättre än 

ett vanligt år. 

Ordföranden förklarade att målsättningen är att i så stor utsträckning som möjligt 

använda kommersiella tjänster för drift av verksamheten och på så sätt minska 

beroendet av ideellt arbetet. 

Alla årsredovisningshandlingar finns på hemsidan. 

Ordföranden presenterade revisorerna Candra Torebring och Jan Stridhs 

revisionsberättelse (finns på hemsidan) och uttryckte sin uppskattning för deras 

utmärkta arbete. 

 

7. Beslut om fastställande av balansräkningen och resultaträkningen samt om 

disposition av årets vinst eller förlust enligt den fastställda balansräkningen 

Stämman fastställde Balans- och resultaträkning. Årets vinst 110 132 kr överförs 

tillsammans med den tidigare balanserade vinsten, 121 072 kr, totalt  231 204 kr, i ny 

räkning i enlighet med styrelsens förslag.  

 

8. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna 

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet, i enlighet med revisorernas förslag.  
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9. Beslut om arvode till styrelseledamöterna och revisorerna 

Arbetet har nu gått över i en förvaltningsfas med fortsatt omfattande inom fyra 

områden: 

MEDLEM, teknik, ekonomi och hemsidan. Målsättningen är att i möjligaste mån 

köpa in konsulttjänster för arbete och därmed minska beroendet av ideellt arbete. 

Styrelsen föreslog att 100 000 kr avsätts som en samlad ersättning till styrelsen och att 

styrelsen bestämmer hur detta belopp ska fördelas. Karin Kjellsson Ladholm har tagit 

över hanteringen av medlemsregistret MEDLEM från Yngve och kommer att erhålla 

arvode för detta arbete. Vidare kommer beloppet att användas för inköp av tjänster 

inom ekonomi, fakturering och teknik samt för att bekosta en gemensam middag för 

styrelseledamöter, revisorer och valberedning – nuvarande och avgående. Även deras 

respektive partner är välkomna och betalar då själva för middagen.  

Stämman godkände styrelsens förslag 

 

10. Beslut om budget 

Budgeten för 2023 fastställdes enligt styrelsens förslag (finns på hemsidan) 

 

11. Beslut om medlemsavgift och andra avgifter 

a) Styrelsen föreslår medlemsavgift för år 2024 och första halvåret -25 blir oförändrat 

100 kr per år 

Mötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 

 

b) Styrelsen föreslår oförändrad nätavgift för 2024 och första halvåret -25 (60 kr/mån, 

moms tillkommer). 

Mötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag 

 

12. Beslut om antalet styrelseledamöter och suppleanter 

Enligt föreningens stadgar ska styrelsen ha 5-7 ordinarie ledamöter och 3-5 

suppleanter. 

Valberedningen föreslog att styrelsen ska ha 6 ordinarie ledamöter och 3 suppleanter, 

vilket stämman godkände. 

 

13. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter 

Till ordinarie styrelseledamöter valdes enligt valberedningens förslag: 

• Maria Jernberg (Nämdö) nyval (fyllnadsval 1 år) till 2025 

• Ulf Holmqvist (Nämdö) nyval till 2026 (tidigare suppleant) 

• Yngve Hässler (Nämdö), omval (endast 1 år på egen begäran, tidigare 

ordföranden) till 2025 

 

Till suppleanter valdes enligt valberedningens förslag: 

• Victor Wallenberg (Mörtö) omval till 2025 

• Toomas Vaks (Nämdö) nyval till 2025 (tidigare ordinarie ledamot) 

• Daniel Stenskog (Ekholmen) nyval till 2025 

                 Ordinarie ledamöter redan valda till 2025: 
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• Karin Heeroma (Orrön) sekreterare 

• Karin Kjellsson Ladholm (Nämdö) kassör 

• Jonas Deibe (Nämdö) hemsidan 

 

14. Val av föreningens och styrelsens ordförande 

Till föreningens och styrelsens ordförande valdes, enligt valberedningens förslag, 

Maria Jernberg nyval till 2025 
 

15. Val av revisorer och revisorssuppleant 

Till revisor valdes, enligt valberedningens förslag: 

• Candra Torebring (Vånö) omval till 2026 

Tidigare vald till revisor till 2025 är: 

• Jan Stridh (Söderholmen)  

Till revisorssuppleant valdes, enligt valberedningens förslag: 

• Tomas Hägg (Nämdö) omval, till 2025 

 

16. Val av valberedning, tre personer, varav en skall vara sammankallande 

Till valberedning valdes  

• Nilla Söderqvist (Nämdö) omval till 2025 

• John Carly (Nämdö) omval till 2025 

• Vakant. Mötet beslutade att valberedningen får knyta en person till sig. 

 

17. Övriga ärenden som skall tas upp på föreningsstämman enligt lag eller 

föreningens stadgar eller som anmälts till styrelsen fyra (4) veckor före årsmötet 

Inga ärenden hade inkommit 

 

18. Mötet avslutas 

Ordförande tackade de närvarande och uppkopplade medlemmarna för visat intresse 

och avslutade stämman. Stämman uttryckte sitt stora tack till ordföranden för det 

utmärkta arbete han uträttat.  

Efter stämman informerade ordföranden kort om hur fibernätet utvecklats inom 

Nämdöskärgården. 

 

 

Ordförande: …………………………………  Vid protokollet: ………………………………… 

Yngve Hässler    Karin Heeroma 

 

Justeras:……………………………………..  Justeras:………………………………………… 

Ulf Haeggström   Jesper Skogsrydh 
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Protokoll från Årsstämma Nämdö Fiber Ekonomiska Förening  söndag 12 maj 
kl 10-12 


Mötet hölls i Hembygdsgården med möjlighet för medlemmar att följa mötet digitalt men 


med rösträtt enbart för fysiskt närvarande personer 


Dagordning i enlighet med föreningens stadgar 


1. Val av ordförande samt sekreterare vid stämman 


Till mötesordförande valdes Yngve Hässler 


Till mötessekreterare valdes Karin Heeroma 


 


2. Godkännande av röstlängden 


9 personer var närvarande, alla med rösträtt. Röstlängden godkändes , bilaga 


 


3. Val av två justeringsmän 


Till justeraringsmän valdes Ulf Haeggström och Jesper Skogsrydh 


 


4. Fråga om stämman blivit utlyst i behörig ordning 


Stämman förklarades utlyst i behörig ordning 


 


5. Fastställande av dagordning 


Dagordningen fastställdes av mötet. 


 


6. Styrelsens årsredovisningshandlingar och revisionsberättelse 


Ordföranden gick igenom de viktigaste punkterna i ekonomin (se ppt-presentation på 


hemsidan under Årsmöte 2024) och konstaterade att föreningens ekonomi är god. Han 


visade på några extraordinära inkomster och utgifter som gör att resultatet är bättre än 


ett vanligt år. 


Ordföranden förklarade att målsättningen är att i så stor utsträckning som möjligt 


använda kommersiella tjänster för drift av verksamheten och på så sätt minska 


beroendet av ideellt arbetet. 


Alla årsredovisningshandlingar finns på hemsidan. 


Ordföranden presenterade revisorerna Candra Torebring och Jan Stridhs 


revisionsberättelse (finns på hemsidan) och uttryckte sin uppskattning för deras 


utmärkta arbete. 


 


7. Beslut om fastställande av balansräkningen och resultaträkningen samt om 


disposition av årets vinst eller förlust enligt den fastställda balansräkningen 


Stämman fastställde Balans- och resultaträkning. Årets vinst 110 132 kr överförs 


tillsammans med den tidigare balanserade vinsten, 121 072 kr, totalt  231 204 kr, i ny 


räkning i enlighet med styrelsens förslag.  


 


8. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna 


Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet, i enlighet med revisorernas förslag.  







 


   


 


 


9. Beslut om arvode till styrelseledamöterna och revisorerna 


Arbetet har nu gått över i en förvaltningsfas med fortsatt omfattande inom fyra 


områden: 


MEDLEM, teknik, ekonomi och hemsidan. Målsättningen är att i möjligaste mån 


köpa in konsulttjänster för arbete och därmed minska beroendet av ideellt arbete. 


Styrelsen föreslog att 100 000 kr avsätts som en samlad ersättning till styrelsen och att 


styrelsen bestämmer hur detta belopp ska fördelas. Karin Kjellsson Ladholm har tagit 


över hanteringen av medlemsregistret MEDLEM från Yngve och kommer att erhålla 


arvode för detta arbete. Vidare kommer beloppet att användas för inköp av tjänster 


inom ekonomi, fakturering och teknik samt för att bekosta en gemensam middag för 


styrelseledamöter, revisorer och valberedning – nuvarande och avgående. Även deras 


respektive partner är välkomna och betalar då själva för middagen.  


Stämman godkände styrelsens förslag 


 


10. Beslut om budget 


Budgeten för 2023 fastställdes enligt styrelsens förslag (finns på hemsidan) 


 


11. Beslut om medlemsavgift och andra avgifter 


a) Styrelsen föreslår medlemsavgift för år 2024 och första halvåret -25 blir oförändrat 


100 kr per år 


Mötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 


 


b) Styrelsen föreslår oförändrad nätavgift för 2024 och första halvåret -25 (60 kr/mån, 


moms tillkommer). 


Mötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag 


 


12. Beslut om antalet styrelseledamöter och suppleanter 


Enligt föreningens stadgar ska styrelsen ha 5-7 ordinarie ledamöter och 3-5 


suppleanter. 


Valberedningen föreslog att styrelsen ska ha 6 ordinarie ledamöter och 3 suppleanter, 


vilket stämman godkände. 


 


13. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter 


Till ordinarie styrelseledamöter valdes enligt valberedningens förslag: 


• Maria Jernberg (Nämdö) nyval (fyllnadsval 1 år) till 2025 


• Ulf Holmqvist (Nämdö) nyval till 2026 (tidigare suppleant) 


• Yngve Hässler (Nämdö), omval (endast 1 år på egen begäran, tidigare 


ordföranden) till 2025 


 


Till suppleanter valdes enligt valberedningens förslag: 


• Victor Wallenberg (Mörtö) omval till 2025 


• Toomas Vaks (Nämdö) nyval till 2025 (tidigare ordinarie ledamot) 


• Daniel Stenskog (Ekholmen) nyval till 2025 


                 Ordinarie ledamöter redan valda till 2025: 







 


   


 


• Karin Heeroma (Orrön) sekreterare 


• Karin Kjellsson Ladholm (Nämdö) kassör 


• Jonas Deibe (Nämdö) hemsidan 


 


14. Val av föreningens och styrelsens ordförande 


Till föreningens och styrelsens ordförande valdes, enligt valberedningens förslag, 


Maria Jernberg nyval till 2025 
 


15. Val av revisorer och revisorssuppleant 


Till revisor valdes, enligt valberedningens förslag: 


• Candra Torebring (Vånö) omval till 2026 


Tidigare vald till revisor till 2025 är: 


• Jan Stridh (Söderholmen)  


Till revisorssuppleant valdes, enligt valberedningens förslag: 


• Tomas Hägg (Nämdö) omval, till 2025 


 


16. Val av valberedning, tre personer, varav en skall vara sammankallande 


Till valberedning valdes  


• Nilla Söderqvist (Nämdö) omval till 2025 


• John Carly (Nämdö) omval till 2025 


• Vakant. Mötet beslutade att valberedningen får knyta en person till sig. 


 


17. Övriga ärenden som skall tas upp på föreningsstämman enligt lag eller 


föreningens stadgar eller som anmälts till styrelsen fyra (4) veckor före årsmötet 


Inga ärenden hade inkommit 


 


18. Mötet avslutas 


Ordförande tackade de närvarande och uppkopplade medlemmarna för visat intresse 


och avslutade stämman. Stämman uttryckte sitt stora tack till ordföranden för det 


utmärkta arbete han uträttat.  


Efter stämman informerade ordföranden kort om hur fibernätet utvecklats inom 


Nämdöskärgården. 


 


 


Ordförande: …………………………………  Vid protokollet: ………………………………… 


Yngve Hässler    Karin Heeroma 


 


Justeras:……………………………………..  Justeras:………………………………………… 


Ulf Haeggström   Jesper Skogsrydh 
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